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2 четверть 

 English as the language of international communication — Английский, как 

язык международного общения 

English is a global language. Many countries around the world speak English as a 

mother tongue: the USA, Canada, South Africa, Britain, Ireland, Australia and 

New Zealand. Many other countries such as India, Nigeria and Singapore, use 

English as language of government education and trade. English is also used in 

many countries for tourism, international business, academic conferences, 

entertainment, broadcasting and the Internet. There are sometimes variations in 

vocabulary, grammar, spelling and pronunciation, but the language is still English 

and it is understood  by every other English speaker around the world. As the 

learner of English, you may speak one of the variations of English, but you’re still 

a member of the World English speaking community. 

Перевод 

Английский — это международный язык. Многие страны мира говорят на 

английском, как родном языке: США, Канада, Южная Африка, 

Великобритания, Ирландия, Австралия и Новая Зеландия. Многие другие 

страны, такие как Индия, Нигерия и Сингапур, используют английский, как 

язык государственного образования и язык торговли. Английский также 

используется во многих странах для туризма, международного бизнеса, 

научных конференций, развлечений, медиа вещания и интернета. Иногда 

есть различия в лексике, грамматике, правописании и произношении, но язык 

все тот же английский, и его понимают все остальные англоговорящие люди 

по всему миру. Будучи человеком, изучающим английский язык, вы можете 

говорить лишь на одном из вариантов английского, но вы все еще будете 

членом мирового англоязычного сообщества. 

 


